
Verslag gemeenteraadsspreekuur 23 december 2010. 
 
Aanwezig zijn de dames Aarnoutse en De Vos van de dorpsraad Nieuwdorp. 
Namens de gemeenteraad: Hubert Uitterhoeve (PvdA), Ad Schenk (CDA), Cees Weststrate 
(SGP/CU), Jan Oosterveld (VVD) en Rien van Hekken (LPB).  
Verslag: Bianca Vermeulen. 
Onderwerp: begraaftarieven. 
 
De heer Uitterhoeve (voorzitter) deelt mede dat de nu aanwezige raadsleden geen 
uitspraken doen. Men hoort aan en neemt het mee naar de fractievergaderingen. 
 
Mevrouw Aarnoutse zegt dat de gemeenteraad de onkosten die stijgen voor 75% dekkend 
zien te krijgen uit de inkomsten. Zij zegt dat het ook anders kan. Men zou het als een soort 
precariobelasting kunnen invoeren voor alle inwoners. Als iedere burger bij de gewone 
belasting een paar euro bijdraagt, dan is dat administratief makkelijker, het gaat met de 
rekening van Sabewa mee.  Men wil dus een andere tariefstructuur instellen in plaats van 
verlengen grafrechten, een algehele betaling voor een ieder. Solidair met mensen zijn die het 
niet breed hebben. 
 
Mevrouw De Vos vraagt zich af hoe de begraafplaatsen er over 20 jaar uitzien. Kinderen 
betalen niet meer de grafrechten voor een opa of oma en dan gaat het graf uit de rij 
genomen worden. Men denkt tegenwoordig eerder aan cremeren. Mevrouw De Vos zegt dat  
de mensen ook niet tijdig op de hoogte zijn gesteld over verhoging grafrechten. Dit is ineens 
op het bordje gelegd, de mensen hebben er niet voor kunnen sparen. 
 
 
De dames Aarnoutse en De Vos vragen wel of de raadsfractie willen reageren naar de 
dorpsraad Nieuwdorp toe over wat ze van dit verzoek vinden. Afgesproken wordt dat dat 
gebeurd. 
 
 
 
 
 
 


